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INTRODUCTION (UVOD) 
Imenice su (vrsta) reči koje označavaju bića, predmete i pojmove (u najširem smislu reči). U engleskom 
jeziku imenice se dele na: 
Vlastite (proper nouns) 
John Džon 
Richard Ričard 
Belgrade Beograd 
Ireland Irska 
Canada Kanada 
Zajedničke (common nouns) 
man čovek 
woman žena 
book knjiga 
Gradivne (mass nouns) 
milk mleko 
sugar šećer 
Zbirne (collective nouns) 
team tim 
furniture namještaj 
Imenice mogu takođe da se podele na a) konkretne (concrete) i b) apstraktne (abstract), u zavisnosti od 
toga da li se odnose na nešto što je materijalno ili nije: 
car = automobil 
pencil = olovka 
intelligence = inteligencija 
luck = sreća 
U engleskom jeziku imenice mogu biti muškog (masculine), ženskog (feminine) i srednjeg (neuter) roda: 
Muškog roda su imenice koje označavaju bića muškog pola: 
man (čovek), son (sin) 
Ženskog roda su imenice koje označavaju bića ženskog pola: 
woman (žena), daughter (kći) 
Srednjeg roda su imenice koje označavaju stvari i pojmove: 
table (sto), education (obrazovanje) 
MAIN PART (GLAVNI DEO) 
Imenice u engleskom jeziku grade množinu dodavanjem nastaka -s na oblik za jedninu. Nastavak -s se 
dodaje na kraju imenice. 
book (knjiga) + s = books 
job (posao) + s = jobs 
bridge (most) + s = bridges 
cat (mačka) + s = cats 
dog (pas) + s = dogs 
basket (korpa) + s = baskets 



face (lice) + s = faces 
song (pjesma) + s = songs 
girl (djevojka) + s = girls 
car (automobil) + s = cars 
Ovaj nastavak se izgovara kao /s/ posle većine bezvučnih suglasnika, kao /z/ posle svih samoglasnika i 
većine zvučnih suglasnika i kao /iz/ posle strujnih i složenih suglasnika. 
/s/ street (ulica) + s /s/ = streets 
shop (radnja) + s /s/ = shops 
/z/ dog (pas) + s /z/ = dogs 
name (ime) + s /z/ = names 
/iz/ horse (konj) +s /iz/ = horses 
page (strana) + s /iz/ = pages 
Imenice koje se završavaju na -s, -ss, -sh, -ch, i -x dobijaju nastavak -es u množini: 
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